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Wim Hoogervorst 
 

Reizigersvereniging ROCOV 
schetst negatief beeld over 
het openbaar vervoer 

 
                Foto: Buslijn 300 van R-net 
 

Het openbaar vervoer in Noord-Holland takelt in rap tempo af. In 

eerdere edities van dit nieuwsbulletin werd hier al aandacht aan 

geschonken. Ook nu weer krijgt de SP-statenfractie signalen dat het 

busvervoer in onze provincie steeds vaker te wensen overlaat.  

Het Regionaal Overleg Consumentenorganisaties Openbaar Vervoer 

(ROCOV-nh) adviseert over het openbaar vervoer in Noord-Holland. 

Zodoende vindt er ook halfjaarlijks een overleg plaats met de provinciale 

statencommissie Mobiliteit en Bereikbaarheid. Tijdens het meest recente 

overleg vertelde Ludolf Maat (secretaris bij het ROCOV) aan de 

commissieleden over de huidige staat van het openbaar vervoer en over wat er 

ons mogelijk te wachten staat. Helaas is dat niet rooskleurig. Zo vindt er op dit 

moment veel busuitval plaats, door personeelsgebrek. Reizigers blijven 

verstoken achter bij de haltes en worden in veel gevallen niet geïnformeerd 

over de betreffende uitval. Het ontbreekt vaak aan juiste informatie, 

bijvoorbeeld via digitale borden en via de reizigers-apps op de mobiele 

telefoon. Dhr. Maat: “Het tijdig inlichten van reizigers hoort absolute prioriteit 

te hebben, en dat heeft het nu kennelijk niet. Men schuift het op gebrek aan 

personeel die de info moet verzorgen.” 

Vanwege verminderde inkomsten en de stijgende energieprijzen worden de 

buskaartjes in 2023 – in heel Nederland – gemiddeld 7,2% duurder. 

Connexxion geeft bij het ROCOV te kennen dat de ‘kilometerprijs op saldo’ 

9% duurder zal worden, waardoor de prijzen van de andere ‘kaartsoorten’ 

minder hard zullen stijgen. SP-statenlid Wim Hoogervorst: “Zolang het Rijk 

weigert om een beter bod te doen om de naweeën van de coronapandemie te 

verzachten, blijven de vervoersbedrijven in de problemen zitten. De 

uitblijvende reizigersaantallen zorgden voor financiële problemen bij de 

vervoerders. De stijgende energieprijzen komen hier nog bovenop!” 

De SP lanceert een enquête! Lees erover in het kader hiernaast. 

 

 

 

 

Contactgegevens SP Statenfractie 
Adres: Paviljoenslaan 5, 2012 JE, Haarlem 

Email: noordholland@sp.nl 

Telefoonnummer fractiemedewerker: 06-47559147 

 

 

 

 

De Statenfractie van SP Noord-Holland. Met v.l.n.r.: fractiemedewerker Marcel 

Lathouwers, Duo-Commissielid Wim Hoogervorst, Statenlid Heidi Bouhlel, 

Statenlid Anna de Groot en Fractievoorzitter Remine Alberts. 
 

 

Marcel Lathouwers 
 

SP Noord-Holland 
lanceert een OV-
enquête 
Bij de statenfractie komen steeds meer signalen binnen van 

uitvallende bussen. Door personeelsgebrek blijken steeds vaker 

bussen niet te rijden, waardoor reizigers – soms ongeïnformeerd 

– bij haltes staan wachten in de hoop dat er nog een bus 

aankomt. De SP lanceert daarom volgende week een OV-

enquête.  

Om de problemen beter in kaart te brengen, vragen we aan al 

onze SP-leden in de provincie Noord-Holland om de enquête 

in te vullen. In de 14
e

 editie van het nieuwsbulletin zal de OV-

enquête verschijnen, dus houd je mail goed in de gaten!  

 
 

 

Statenfractie 

 

Wist je dat… 
 
 

… SP Stede Broec een gemeenteraadsfractie heeft? Deze 

werkgroep valt onder de SP-afdeling West-Friesland en is op 

vele fronten actief. Tijdens de verkiezingen in maart behaalden 

ze één raadszetel. De fractie bestaat uit drie commissieleden en 

één raadslid. Monique de Vogel is het raadslid en de voorzitter 

van deze fractie. 

 

Meer weten over SP Stede Broec en de gemeenteraadsfractie? 

Klik dan op de afbeelding en ga naar hun website! 
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Remine Alberts 

Gaswinning 

Eerder verscheen hier een artikel over de 

gaswinning in Noord-Holland. Het Arabische 

bedrijf Taqa mag van het Rijk 150.000 kuub 

éxtra gas winnen in het gebied rond Alkmaar. 

Bewoners nemen nu zelf het heft in eigen 

hand, omdat noch het Rijk, noch de NAM en 

noch de provincie actief optreedt in het meten 

van gebouwen. “Schade aan gebouwen en 

‘Groningse toestanden’ zijn zeer realistisch”, 

aldus Statenlid Remine Alberts. “Het antwoord 

van de provincie op onze vragen is zeer 

teleurstellend.” 

SP-fractievoorzitter Remine Alberts: “De provincie 

moet hier naast haar inwoners staan en ervoor zorgen 

dat er op een adequate wijze de bodembeweging 

gemeten wordt”. Veiligheidsrisico’s moeten volgens de 

SP worden beperkt en schaden aan gebouwen moeten 

worden voorkomen. Bovendien moet volledig worden 

ingezet op het verminderen van energieverbruik, te 

beginnen bij de industriële grootverbruikers. Tachtig 

procent van het opgepompte gas wordt namelijk door 

de industrie verbruikt.  

In voorgaande vragen aan het provinciebestuur vroeg 

Remine Alberts om een nulmeting. Ook daar wilde de 

provincie niet aan beginnen: ‘Mensen kunnen zelf 

foto’s maken. Dus hun eigen nulmeting’. 

 
Woont u nabij de gasvelden in de regio Alkmaar-
Bergen? Dan verneemt de statenfractie graag uw reactie 
hierop. De contactgegevens staan in dit nieuwsbulletin. 
 
Wilt u de beantwoording van het provinciebestuur 

kunnen lezen? Klik dan hier. Onderaan het artikel treft 

u in de bijlagen de beantwoording aan. 

 

 Foto: Gasinstallatie 

 

 

 

 

Sociale Media 
 

Volg de SP Statenfractie online via Facebook en 

Twitter voor meer nieuws! 

 
Tip: Wil je ons blijvend volgen via Facebook en 
Twitter? Klik dan op die pagina’s op de button ‘follow’ 
of ‘volgen’. 
 
En nodig ook 
anderen uit om 
ons te volgen! 
 

 

 

 

  
 Foto: SP Tweede Kamerlid Mahir Alkaya 

 

“Van wie wordt ons 
geld?” 
Op vrijdag 7 oktober presenteerde SP-Kamerlid Mahir Alkaya 

(woordvoerder Financiën & Verkeer) zijn boek ‘Van wie wordt 

ons geld?’. Hij gaf tijdens een bijeenkomst in Slot Hotel Schagen 

zijn visie over de toekomst van ons geld. Mahir ging in op de 

voor- en nadelen van de verschillende soorten digitaal geld en 

waarom het belangrijk is om de controle hierover scherp in de 

gaten te houden.  

Zo betekent de invoering van de digitale euro dat de overheid en de banken 

inzicht krijgen in elke transactie. Wenselijk? Onwenselijk? Mahir Alkaya 

heeft daar een uitgesproken mening over! Zijn verhaal geeft aanleiding tot 

levendige discussies en stof tot nadenken. 

 

 

 

Het boek ‘Van wie wordt ons geld?’ is 

in de boekhandel te vinden en te 

bestellen via de SP-shop. Klik op deze 

link en kom er meer over te weten. 

 

 
 

 
Tweet van de week 
Klik erop en deel het! 

 

 
En lees de reactie van Tweede Kamerlid Sandra Beckerman op 

het rapport van Johan Remkes via SP.nl 
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